
Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Edukacji Publicznej, 

Ochrony Zdrowia, Polityki  

Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki 

Protokół nr 10/2023 

10 Posiedzenie w dniu 19 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2023 o godz. 08:15, a zakończono o godz. 09:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Angelika Borowiecka-Idziak 

2. Ewelina Kotkowska 

3. Bartłomiej Saran 

4. Andrzej Sękiewicz 

5. Mariola Wojciechowska 

6. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie  

z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 9/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.11.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 9/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.11.2023 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Marcin Wojtysek 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Kotkowska 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Wojciechowska 



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024. 

 

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 

Radny A. Tokarz odniósł się do danych zawartych w programie W szczególności zwrócił 

uwagę na informacje z Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej - utrzymująca się na 

podobnym poziomie liczba rodzin  korzystających z pomocy materialnej. Poprosił o 

wyjaśnienie różnicy wskaźników przedstawionych przez: Zespól Interdyscyplinarny ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Kłobucku oraz Komendę Powiatową Policji w 

Kłobucku. Wskazał na zbyt wąską informację odnośnie danych z Poradni Terapii Uzależnień 

i Współuzależnienia od Alkoholu w Kłobucku. Zapytał, czy Burmistrz konsultuje z GKRPA 

wydatki związane z rezerwą do dyspozycji Burmistrza Kłobucka na działalność 

profilaktyczną? 

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian odniósł się do zbyt ogólnikowych danych 

otrzymywanych od Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku. Nadmienił, że w tej sprawie 

konsultował się z naczelnikiem wydziału prewencji. W kwestii rezerwy do dyspozycji 

Burmistrza Kłobucka na działalność profilaktyczną wyjaśnił, że jest to kompetencja 

Burmistrza w związku z tym Burmistrz nie ma obowiązku konsultowania tych wydatków z 

GKRPA. 

Radny A. Tokarz odniósł się do zagrożeń młodzieży, a pracą policji w tym temacie. 

Zaproponował, aby w na najbliższą sesje zaprosić przedstawiciela policji, który przybliżyłby 

tą sprawę. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 

Mariola Wojciechowska, Marcin Wojtysek 

 

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026”. 

 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska zreferował w/w projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji B. Saran czy są istotne zmiany względem obecnego programu? 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska poinformowała, że nie ma.  



Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 

Mariola Wojciechowska, Marcin Wojtysek 

 

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie szczególnych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska zreferował w/w projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji B. Saran dla kogo jest korzystniejsza zmiana; na czym polegają 

usługi opiekuńcze? 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska poinformowała, że zmiana jest korzystna 

dla osób o najniższych dochodach. Wyjaśniła, że usługi opiekuńcze są kierowane do osób 

niesamodzielnych w różnym stopniu. Jest to dość szeroki wachlarz. Zaznaczyła, że osób 

potrzebujących tych usług z roku na rok przybywa. 

Radna E. Kotkowska kiedy stosujemy usługi opiekuńcze, a kiedy kierujemy osoby do DPS?  

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska wyjaśniła, że zarówno w przypadku 

potrzeby usług opiekuńczych czy umieszczenia w DPS to osoba zainteresowana musi złożyć 

wniosek. Tyko w przypadku osób z zaburzeniem psychicznym to GOPS (bez wyrażenia 

zgody) kieruje pismo do sądu o przyznanie DPS.   

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie szczególnych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 

Mariola Wojciechowska, Marcin Wojtysek 

 



7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustanowienia programu 

osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 

 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska zreferował w/w projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji B. Saran czy program jest finansowany ze środków zewnętrznych? 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska wyjaśniła, że 60% kosztów pokrywa rząd, a 

40% samorząd. 

Radna E. Kotkowska ile osób na terenie Gminy Kłobuck korzysta z w/w programu? 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska ok. 100 rodzin. Dokładną informację poda 

na sesji. 

Radny M. Wojtysek kto wnioskuje o takie wsparcie? 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska wyjaśniła, że szkoła lub rodzina. 

Radna E. Kotkowska jak się ma przedmiotowym program względem unijnego programu 

żywnościowego? 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska wyjaśniła, że żywnościowy program unijny 

ma wyższe kryterium dochodowe i nie obowiązuje przez cały rok. W/w programy nie 

wykluczają się.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie ustanowienia programu 

osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 

Mariola Wojciechowska, Marcin Wojtysek 

 

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do udzielenia wsparcia w formie świadczenia pieniężnego 

na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 

 

Dyrektor GOPS w Kłobucku T. Duraj Stefańska zreferował w/w projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do udzielenia wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2024-2028.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Mariola Wojciechowska, 

Marcin Wojtysek 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

9. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Komisji B. Saran przedstawił w/w plan. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 

Mariola Wojciechowska, Marcin Wojtysek 

 

10. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji B. Saran czy prace związane z przebudową trybun i bieżni będą 

przedłużone czy dobiegają końca? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że prace zostały ukończone.  

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Bartłomiej Saran 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


